
Lijst van vragen – totaal

1
Hoe groot is de personele taakstelling inzake het terugbrengen van de
ambtelijke capaciteit van het ministerie van VWS zowel in percentage als
in fte’s?

2
Hoe groot is de personele taakstelling inzake het terugbrengen van de
ambtelijke capaciteit van de zelfstandige bestuursorganen (zbo’s) zowel in
percentage als in fte’s?

3
Wordt de taakstelling inzake het terugbrengen van de ambtelijke capaciteit
gerealiseerd?

4
Met welk percentage en met hoeveel fte’s is de ambtelijke capaciteit
gereduceerd in 2008 en ligt de regering hiermee op koers?

5
Kan met de taakstelling de kwaliteit van het ministerie worden gehand-
haafd?

6
Deelt de regering de vrees van de Algemene Rekenkamer (ARK) dat hetzij
de taakstelling niet wordt gerealiseerd dan wel de kwaliteit onder druk
komt te staan?

7
Kan de minister zijn conclusie dat hij op koers ligt inzake de realisatie van
de kabinetsdoelstellingen nader onderbouwen met gerealiseerde
prestaties, zoals de ARK voorstelt?

8
Welke maatregelen worden genomen om de discipline van de
medewerkers ten aanzien van dossiervorming en het toezicht op het
naleven van de verantwoordelijkheden door de verschillende directies te
verbeteren?

9
Is de capaciteit ten aanzien van de interne controlefunctie op het
subsidiebeheer voldoende?

10
Is de regering bekend met de mening van de ARK over het experiment
jaarverslagen en zo ja, kunt u deze aan de Kamer zenden? Wordt er op
deze manier voldoende informatie verschaft?

11
De ARK heeft geen bevoegdheid inzake de controle op besteding van
premies en vereveningsbijdrage. De ARK heeft deze bevoegdheden wel
over de uitkeringen het Zorgverzekeringsfonds (ZVF) en kan onderzoek
doen naar de wijze waarop de zorgverzekeraars de in de
Zorgverzekeringswet (Zvw) geregelde publieke belangen borgen.
Vanwege de onzekerheid in de cijfers beveelt het College voor
zorgverzekeringen (CVZ) aan de indieningstermijn op te schuiven naar
31 december in het jaar t+1. Blijven de onzekerheden bij de verzekeraars
evenwel niet bestaan omdat hun vermogenspositie afhankelijk is van de
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gecertificeerde jaarafrekeningen van zorgaanbieders die lang op zich laten
wachten?

12
Is de regering bekend met de mening van de ARK dat de controle-
bevoegdheden uitgebreid moeten worden, zodat ook de besteding van
AWBZ-gelden en Zvw-gelden gecontroleerd kunnen worden en zo ja, kunt
u deze aan de Kamer zenden?

13
Er wordt gesteld dat de financiële informatie in het Jaarverslag voldoet
aan de eisen die de Comptabiliteitswet (CW) 2001 stelt. Zijn deze eisen
voldoende om een goed beeld te krijgen?

14
In 2005 was de ARK voornemens om bezwaar te maken tegen het
subsidiebeheer. Na drie jaar van verbetertrajecten is het subsidiebeheer
nog verre van op orde. Waarom is er nu geen bezwaar gemaakt?

15
De ARK geeft aan dat de grootste post is het te vroeg verstrekken van
voorschotten aan het Centrum Indicatiestelling (CIZ), te weten € 31 mln.
Kan worden verklaard waarom de voorschotten te vroeg zijn verstrekt?

16
Voor de subsidieverlening door de directie Sport is geen wettelijke
grondslag. Dit was ook al het geval in 2007. Kan dit worden toegelicht en
welke oplossing wordt hiervoor gezocht voor het jaar 2009?

17
Bij welke sectoren binnen VWS loopt de aanbesteding niet volgens de
daaraan gestelde regels en hoe gaat de regering hieraan werken?

18
De ARK constateert dat de regering pas in de tweede helft 2010 weet of ze
op koers ligt met betrekking tot het halveren van de vermijdbare schade in
ziekenhuizen (sterfte en incidenten), hoe wil de regering dan sturen c.q.
bijsturen in de wetenschap dat uiterlijk in het voorjaar 2011 er verkie-
zingen zullen worden gehouden?

19
Heeft de regering nu al aanwijzingen of men al dan niet op koers ligt?

20
De ARK constateert dat er in vier gevallen bij gemeenten en provincies de
controle van accountantskantoren ontoereikend was. Kan worden
toegelicht over welke vorm van uitkeringen het hier gaat, en wat de
inspanningen van de regering zijn om dit in de toekomst te verhelpen?

21
Is de doelstelling niet irreëel dat in 2011 voor ruim 80 aandoeningen
kwaliteitsinformatie beschikbaar zal zijn, terwijl er nu pas 10 beschikbaar
zijn?

22
Waarom is de minister terughoudend in het uitspreken van de
haalbaarheid van de kabinetsdoelstelling?
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23
Wanneer worden prestatie- en effectindicatoren ontwikkeld voor de
operationele doelstelling van het verminderen van de groei van het aantal
diabetespatiënten?

24
De ARK geeft aan dat niet gemeten is of de kabinetsdoelstelling 35 op
koers ligt (aantallen mantelzorgers en vrijwilligers). Hoe onderbouwt het
ministerie dan de stelling/conclusie dat het aantal vrijwilligers toeneemt
en het aantal mantelzorgers gelijk blijft?

25
Kunnen tussentijdse streefwaarden worden aangegeven voor de
aandoeningen die op «Kies Beter» komen te staan?

26
Is het niet raadzaam de jaarlijkse toezichtbrief van de minister waarin hij
oordeelt over het functioneren van de Zorg-zbo’s in ere te herstellen, om
fragmentatie van informatievoorziening aan de Kamer te voorkomen?

De voorzitter van de commissie,
Smeets

De griffier van de commissie,
Teunissen
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